



Date : 21/2/2019
Ref : SG/ADX/1233

التاريخ: 2019/2/21
إشارتنا : م ش/س أ/1233

Mr. Saif Sayah Al Mansouri
Senior Head Of Listing Companies
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O.Box 54500
Abu-Dhabi – U.A.E.

السيد/ سيف صياح المنصوري المحترم ،،
رئيس أول إدارة شؤون الشركات المدرجة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Greeting,

تحية طيبة وبعد ،،

Reference to previous discloser dated 29.10.2018, Ref SG/ADX/1171 concerning execution of payment, and reference to the case filed by the company to suspend the execution.

بالإشارة الى الإفصاح السابق بتاريخ 2018/10/29 اشارتنا م ش/س أ/1171 بخصوص الاخطار تنفيذ لسداد مبلغ، وبالإشارة الى الدعوى المرفوعة من قبل الشركة لوقف التنفيذ.

We would like to disclose the rendered judgment of cassation circle at "Federal Supreme Court", which upheld the appeal judgment and reject the legal interests on top of ruled principle amount, and this will reflect on the company as following:

نود الإفادة بأنه صدر قرار رفض قبول الطعن بالتمييز من قبل دائرة النقض " المحكمة الاتحادية العليا " وبتأييد الحكم المستأنف مع رفض تنفيذ الفائده القانونيه المحتسبه فيما جاوز أصل المبلغ المقضي به. وسينعكس الحدث على الشركة كالآتي:

Whereas, the company has taken a total provision amount of 60,538,407 million dirhams up to 31/12/2018, while the amount due to be paid according to the final judgment is 42,408,694 million dirhams, which means a partial cancelation of the provision for an amount of 18,129,713 million dirhams, will be calculated under Other Income and decreasing in Current Liabilities in the Financial Results for the first quarter of 2019. While, the Operational side and Assets Value, will be affected negatively by inability to pay the claimed amount with Current Assets.

حيث قامت الشركة بأخذ مخصص بمبلغ إجمالي 60,538,407 مليون درهم لغاية 2018/12/31، بينما المبلغ المقدّر سداده بناء على الحكم النهائي هو 42,408,694 درهم، مما يعني إلغاء جزئي من المخصص بمبلغ 18,129,713 مليون درهم، سيتم احتسابه في بند الإيرادات الأخرى وإنخفاض المطلوبات المتداولة في النتائج المالية للربع الأول 2019. أما من الجانب التشغيلي وقيمة الأصول فستتأثر سلبا بسبب عدم قدرة الأصول المتداولة سداد مبلغ المطالبة.



شاكرين لكم تعاونكم معنا ،،
وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،



محمد عبد الله الوزان - العضو المنتدب

Mohammed Abdullah Al Wazzan-Managing Director

نسخة:

لسعادة / عبيد سيف الزعابي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع